
     
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
  CONSILIUL JUDEŢEAN
 
 
 

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 28.12.2006, ora 11,00, în cadrul şedinţei extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN
 
 
           Lucrarile şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Iosif Secăşan:  
 
          Domnilor consilieri,
Domnilor invitaţi,
          Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi  27 consilieri.
          Lipsesc motivat următorii: domnul vicepreşedinte Irimia Horia, domnul Boşneac Valentin 
Samuel, domnul Diţă Erwin, domnul Voia Alexandru Iacob.
          Se supune la vot motivarea dânşilor. Se aprobă în unanimitate.
          Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.1102/21.12.2006, comunicată domnilor consilieri 
în scris prin adresa nr.IV/14.396/21.12.2006, potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a 
administraţiei publice locale, cu completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.
I/14.423/21.12.2006 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul “Timpul” din data 
de 23.12.2006
          Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
          Participă ca invitaţi: domnul Cristian Gîfu, directorii institutiilor deconcentrate, precum şi 
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
          Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, “Renaşterea Bănăţeana”, 
„Sud-Vestul”, „24 de Ore”, „BANAT TV”, “Rompres”, „Radio Galaxy”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”.
          Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
 
ORDINEA DE ZI  este următoarea: 
1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin din data de 5 decembrie 2006.
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului referitor la inventarierea generală a 
patrimoniului Consiliului Judeţean Caraş-Severin, scoaterea din folosinţă a mijloacelor fixe cu durata 
normată de utilizare expirată şi casare a altor bunuri aflate în dotarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, pe anul 2006.
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe 
anul 2006.
4.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/sau serviciile 
prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi 
direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2007.
5.Proiect de hotărâre privind numirea domnului Roşeţi Ianăş în funcţia de director executiv al 
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin.
6.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea nr.78/2004 privind numirea 
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reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliile de Administraţie al unităţilor de 
învăţământ special din judeţul Caraş-Severin.
7.Proiect de hotărâre de modificare a art.1 al Hotărârii nr.25/26.01.2005 privind desemnarea unui 
reprezentant în Consiliul de Administraţie al Teatrului „G.A. Petculescu” Reşiţa.
8.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.50/04.04.2003 privind organizarea Comisiei de 
evaluare şi selecţionare a asociaţiilor, fundaţiilor sau organizaţiilor neguvernamentale fără scop 
lucrativ care iniţiază şi organizează programe şi proiecte culturale şi care pot primi subvenţii de la 
bugetul Consiliului Judeţean.
9.Proiect de hotărâre de modificare a art.2 al Hotărârii nr.64/12.05.2005 privind aprobarea Acordului 
de parteneriat dintre Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Confederaţia patronală UGIR – 1903.
10.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotararea Consiliului Judeţean nr. 74/26.08.2004 
privind numirea Consiliului de Administraţie şi a Comisiei de Cenzori la ADECS.
11.Proiect de hotărâre privind numirea unui delegat al Consiliului Judeţean în Comisia de analiză a 
contestaţiilor privind recrutarea-încorporarea, constituită la nivelul judeţului Caraş-Severin.
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii judeţului Caraş-Severin cu judeţele Arad, 
Hunedoara şi Timiş din cadrul Regiunii de Dezvoltare Vest România, pentru realizarea proiectului 
„Achiziţionare echipamente specifice pentru îmbunătăţirea capacităţii şi calităţii sistemului de 
intervenţie în situaţii de urgenţă şi pentru acordarea asistenţei medicale de urgenţă şi a primului 
ajutor calificat.
13.Proiect de hotărâre privind încredinţarea activităţilor specifice lucrărilor de întreţinere a 
drumurilor pe timp de iarnă, unor consilii locale care dispun de mijloacele tehnice necesare.
14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.15/24.02.2006 privind 
aprobarea organigramei, a statelor de funcţii, a Regulamentului –cadru de organizare şi funcţionare 
şi a fişelor de evaluare a posturilor la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare.
15.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.104/2004 privind 
înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin cu 
modificările şi completările ulterioare.
16.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.123/21.09.2005 privind organizarea şi funcţionarea Complexului de Servicii Destinat 
Protecţiei Copilului Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.
17.Analiza activităţii de protecţie civilă a Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă „Semenic” al 
judeţului Caraş-Severin.
18.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei judeţene pe linia pregătirii 
economiei naţionale şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun.
19.Informare cu privire la participarea domnului consilier judeţean Rotaru Daniel, din partea 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în cadrul unei delegaţii a Asociaţiei „Caraş-Severin – Franţa”, la 
Caen, în perioada 12-19.11.2006.
20.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă mulţumim, că aţi răspuns solicitării noastre, de a ne întruni 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean, care se ţine la Muzeul Banatului Montan Reşiţa. 
Avem o ordine de zi formată din 20 de puncte, la care mai adăugăm în procedură de urgenţă un 
proiect şi anume: „ Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele 
anuale de venit pe categorii de meserii pentru anul 2007, stabilite de către Direcţia Generală a 
Finanţelor Publice Caraş-Severin”. Supun la vot ordinea de zi completată” Cine este „pentru”? 
Împotrivă? Abţineri? Se aprobă în unanimitate.
Înainte de a se derula lucrările şedinţei noastre, vom primi nişte colindători, care vor să ne transmită 
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gândurile şi cântecele lor.
(Urmează un moment de colinde).
 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin din data de 5 decembrie 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă aveţi observaţii?
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, dvs. aţi lipsit, că aţi fost în concediu. 
S-a făcut o propunere aici în sală de către un coleg de-al nostru, prin care cerea să i se pună la 
dispoziţie dumnealui, veniturile pe care le realizăm noi, din consilii de administraţie, din Adunarea 
Generală a Acţionarilor etc. Dacă vrea să cunoască, există lege pe treaba asta, să o studieze, să 
vadă care este situaţia. Nu dăm noi la cine vrea şi cum cere el. Atât am avut de spus.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule Hari, aşa să fie cum zici mata.
Supun la vot aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin din 5 decembrie 2006. Cine este pentru?
Se aprobă în unanimitate.
 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului referitor la inventarierea generală a 
patrimoniului Consiliului Judeţean Caraş-Severin, scoaterea din folosinţă a mijloacelor fixe cu durata 
normată de utilizare expirată şi casare a altor bunuri aflate în dotarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, pe anul 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Comisia centrală a inventarierii, constituită în baza Dispoziţiei 
nr.1018/20.10.2006 a Preşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-Severin, a evaluat valorile materiale şi 
băneşti inventariate la 31.11.2006 şi a consemnat în 8 anexe, pe care dvs. le aveţi în mape. Vă rog 
să vedeţi anexele, iar domnul director Buda Dorin, vă poate răspunde, dacă dvs. aveţi întrebări. Nu 
sunt întrebări.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă raportul referitor la inventarierea generală. Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Bunurile care fac obiectul scoaterii din funcţiune a mijloacelor fixe se 
află în anexele: anexa 2 – lista mijloacelor fixe propuse pentru casare în anul 2006 din patrimoniul 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi anexa 3 – lista mijloacelor fixe propuse pentru casare în anul 
2006 din patrimoniul Consiliului Judeţean pentru P.S.I. Caraş-Severin. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Bunurile care fac obiectul scoaterii din funcţiune sunt cele prevăzute 
în anexele 4, 5, 6, 7 şi 8. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe 
anul 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule director Buda Dorin?
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Aşa cum am prezentat şi în expunerea de motive, nu am făcut decât 
să folosim sumele rămase la anumite capitole de cheltuieli şi să le  redistribuim acolo unde am 
rămas cu restanţe. De exemplu, pentru drumurile judeţene,  s-a suplimentat bugetul Direcţiei de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin cu suma de 65,00 mii lei. S-a 
suplimentat bugetul la acţiuni culturale şi au fost foarte multe biserici care au beneficiat de încălzire 
proprie şi alte lucrări de întreţinere. Am încercat să acoperim exact necesarul. Noi am prins data 
trecută, într-o hotărâre anterioară nişte sume, dar nu au fost suficiente. Consiliile locale nu au putut 
să aloce bani pentru aceste lucrări şi i-am ajutat noi. Ne-au mai rămas bani la aparatul de 
specialitate, la cheltuieli de personal, la materiale la aparatul de specialitate şi am prins o sumă mai 
mare pentru finanţarea unor proiecte, care urmează să se facă începând cu 1 ianuarie.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Întrebări? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă rectificarea bugetului al Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
la partea de cheltuieli, doar între capitole de cheltuieli, conform anexei care face parte integrantă la 
prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/sau serviciile 
prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi 
direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2007.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: În expunerea de motive menţionăm că, începând cu 1 ianuarie 
2007, competenţele şi atribuţiile administraţiei publice se vor afla sub incidenţa unor noi 
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reglementări legislative care exprimă modificări substanţiale la nivelul formării, administrării, 
angajării şi utilizării fondurilor publice, corespunzătoare cerinţelor europene. Se au în vedere 
următoarele acte normative: Legea nr.195/2006 – legea – cadru a descentralizării, Legea 
nr.273/2006 privind finanţele publice locale, precum şi modificările aduse Legii nr.215/2001 privind 
administraţia publică locală şi Legii nr.571/2003 privind Codul fiscal. Şi aici, avem 8 anexe, pe care 
vă rog să le vedeţi. Dacă sunt întrebări sau comentarii?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Acest proiect de hotărâre, a fost supus transparenţei 
decizionale, potrivit Legii nr.52/2003. A fost publicat pe site şi în presă şi nu am avut până acum 
contestaţii. El urmează ca după aceea, să fie publicat din nou, urmând ca, dacă în termen de 30 de 
zile avem contestaţii, să revenim în Consiliul Judeţean, cu analiza lor şi să luăm, să adoptăm 
hotărârea definitivă sau să rămână în vigoare cum este acum. Am vrut să spun această procedură, 
pentru că dacă mai venim odată cu ea, să ştiţi despre ce este vorba.
Domnul consilier Barna Iosif: La anexa nr.7, reapare acelaşi termen vag, de activităţi „efectiv” 
turistice. Ori să precizăm ce înseamnă asta sau să scoatem termenul „efectiv”. Ce înseamnă 
„efectiv”?
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Noi am luat ca bază Hotărârea nr.77, care se referă la cele care au 
specific de turism şi anul trecut pe această temă au avut loc discuţii.
Domnul consilier Silaşi Petru: Cred că, cel care a întocmit acest document,  expunerea de motive, 
a avut în vedere faptul că nu toate societăţile de turism efectuează sau beneficiază de acest serviciu 
de Salvamont. Atunci, s-au avut în vedere acele societăţi de turism, care prin prestaţia lor, fac ca 
serviciul de Salvamont să fie absolut necesar. Dacă faci drumeţii sau sunt anumite acţiuni care 
implică un risc, ca societate de turism trebuie să subvenţionezi activitatea de Salvamont. În acest 
context, s-a avut în vedere când stabilit această taxă. Cred că această exprimare de „efectiv”, adică 
o activitate efectivă, pentru că s-ar putea să nu se execute sau să se presteze de nici un agent de 
turism. De exemplu, un hotel care face activitate de turism de tranzit, de cazare, pentru 1,2 sau 3 
nopţi, nu este supus nici unui risc în turismul respectiv şi atunci societatea sau prestatorul de servicii 
nu trebuie să plătească din veniturile lui această activitate de salvamont. Eu cred că ar trebui să 
rămânem pe ceea ce s-a gândit iniţial, pentru că nu toate societăţile de turism trebuie să beneficieze 
de această activitate de salvamont.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă doriţi o altă formulare?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Este bine aşa.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Alte întrebări? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Începând cu data de 1 ianuarie 2007, taxele şi taxele speciale ce se 
percep pentru activităţi şi/sau servicii prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin sunt cele prevăzute în anexele 1-8, anexe ce fac parte integrantă din prezenta 
hotărâre.
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Indexarea şi majorarea taxelor prevăzute în prezenta hotărâre se 
realizează în condiţiile prevăzute de art.287 şi art.292 din Legea nr.571/2003 privind codul fiscal, cu 
modificările şi completările ulterioare.
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Taxele prezentei hotărâri constituie venituri ale bugetului local al 
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Consiliului Judeţean, fiind aplicabile fără discriminare. Se acordă scutiri şi facilităţi în baza legislaţiei. 
Direcţiile/serviciile din cadrul aparatului de specialitate sunt responsabile pentru controlul şi 
colectarea taxelor, precum şi a amenzilor şi a penalităţilor. Taxele stabilite vor fi avute în vedere 
pentru elaborarea proiectului de buget pentru anul 2007. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Acum urmează proiectele 5,6,7,8,9,11 şi 16 care sunt cu vot 
secret. Vom face la ele doar expunerea de motive, după care vom proceda la votul secret.

*
          Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind numirea domnului Roşeţi Ianăş în funcţia de director executiv al 
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Direcţia de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului 
Caraş-Severin este un serviciu de interes judeţean, cu personalitate juridică ce funcţionează în 
subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi are drept scop administrarea, gestionarea şi 
exploatarea bunurilor din domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin, promovarea şi 
dezvoltarea activităţii turistice la nivel local judeţean, regional şi internaţional, cât şi organizarea şi 
coordonarea activităţii de prevenire şi salvare a persoanelor aflate în nevoie în zona montană de pe 
teritoriul judeţului Caraş-Severin. În perioada 13-14.12.2006 a fost organizat concursul pentru 
ocupare funcţiei publice de conducere director executiv al Direcţiei de Administrare a Domeniului 
Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin. Domnul Roşeţi Ianăş a fost declarat admis, obţinând la 
proba scrisă 92,4 puncte, iar la proba interviu 95 puncte. În conformitate cu prevederile art.104 
alin.1 lit.a) şi alin.2 lit.e) din Legea nr.          215/2001 a administraţiei publice locale, cu modificarile 
si completările ulterioare, consiliul judeţean numeşte, în condiţiile legii, conducătorii instituţiilor şi 
serviciilor publice de interes judeţean. Aici avem vot secret.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea nr.78/2004 privind numirea 
reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliile de Administraţie al unităţilor de 
învăţământ special din judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule vicepreşedinte?
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: După cum ştiţi, tot noi am aprobat 
reprezentanţii Consiliului Judeţean, în consilii de administraţie la diferite şcoli. În cazul proiectului de 
faţă este vorba de domnul doctor Secăşan, care prin numirea sa în funcţia de preşedinte al 
Consiliului Judeţean şi-a manifestat dorinţa de a se retrage. De aceea trebuie să punem la Centrul 
Pilot de Educaţie Specială şi Recuperare pentru Copilul cu Handicap Primăvara, un alt membru şi aici 
ar trebui făcută o propunere.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Permiteţi să fac eu o propunere. Îl propun pe domnul 
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profesor doctor Grindeanu Nicolae, care are o experienţă serioasă. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Dacă mai sunt alte propuneri? Nu mai sunt. 
Neavând alte propuneri, îl trecem pe listă pe domnul profesor Grindeanu Nicolae.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Şi eu îl susţin.

*
 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre de modificare a art.1 al Hotărârii nr.25/26.01.2005 privind desemnarea unui 
reprezentant în Consiliul de Administraţie al Teatrului „G.A. Petculescu” Reşiţa.
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Şi la acest proiect este acelaşi lucru. Tot în 
locul domnului preşedinte Secăşan, trebuie propusă o altă persoană. Vă rog să faceţi propuneri.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Îl propun pe domnul Cotarcea Haralambie.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Nu, eu refuz. Eu cu teatrul nu am de a face, să ştiţi. Eu 
nu joc teatru nici în şedinţă şi nici pe scenă.
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Activitatea teatrului desfăşurându-se în Reşiţa, 
cred că este chiar necesar ca reprezentantul respectiv, să fie  din Reşiţa.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Este importantă o bună reprezentare a Consiliului Judeţean, în 
Consiliul de Administraţie al teatrului, pentru că el se va muta curând în Complexul Cultural.
Domnul consilier Chişărău Iacob:  Eu îl propun pe domnul profesor Barna Iosif.
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Şi aici va fi tot cu vot secret.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.50/04.04.2003 privind organizarea Comisiei de 
evaluare şi selecţionare a asociaţiilor, fundaţiilor sau organizaţiilor neguvernamentale fără scop 
lucrativ care iniţiază şi organizează programe şi proiecte culturale şi care pot primi subvenţii de la 
bugetul Consiliului Judeţean.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule secretar Imbrescu?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Aici a fost domnul preşedinte Sorin Frunzăverde şi 
ideea care era în Consiliu, atunci aşa s-a hotărât şi v-aş propune, să mergem tot cu preşedintele 
Consiliului Judeţean. Este o activitate complexă şi se derulează şi fonduri acolo.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Accept propunerea. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre de modificare a art.2 al Hotărârii nr.64/12.05.2005 privind aprobarea Acordului 
de parteneriat dintre Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Confederaţia patronală UGIR – 1903.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule vicepreşedinte?
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Din această comisie a făcut parte domnul 
ministru Sorin Frunzăverde, care a fost preşedinte la vremea aceea şi eu    l-aş propune în 
continuare pe domnul preşedinte Iosif Secăşan.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă mulţumesc şi accept propunerea.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind numirea unui delegat al Consiliului Judeţean în Comisia de analiză a 
contestaţiilor privind recrutarea-încorporarea, constituită la nivelul judeţului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Din expunerea de motive reiese că din această comisie face 
parte şi un delegat al Consiliului Judeţean. Este o comisie care analizează contestaţiile privind 
recrutarea-încorporarea. O propunere, vă rog?
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Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Am eu o propunere. Nu ştiu dacă este legal, dar aş dori 
să-l propun pe domnul Budulan. Dânsul a lucrat la Centrul Militar şi se pricepe. Este în sală? Parcă 
era şi el prin sală.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Trebuie un delegat din partea Consiliului Judeţean.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: L-aş propune pe domnul Iacob Ştefan, care a fost ofiţer şi 
cunoaşte munca în armată şi în recrutări.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul consilier Iacob acceptă propunerea?
Domnul consilier Ştefan Sorin Iacob: Da.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Deci domnul consilier Iacob Ştefan acceptă.

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.123/21.09.2005 privind organizarea şi funcţionarea Complexului de Servicii Destinat 
Protecţiei Copilului Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Îl rog pe domnul secretar Imbrescu să prezinte expunerea de 
motive.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Eu vă spun acum toate aspectele şi de acolo, tragem 
concluzia de ce trebuie să facem Complexul de Servicii Destinat Copilului Reşiţa. Consiliul Consultativ 
al acestui centru de plasament unde aveam şi noi un reprezentant al Consiliului Judeţean, a analizat 
situaţia centrului de plasament la ora actuală şi a ajuns la concluzia că are nevoie de o nouă 
restructurare, în sensul completării obiectului de activitate. În acest sens, Consiliul consultativ, a 
ajuns la concluzia să vină cu propunerea în faţa Consiliului Judeţean, care dă verdictul final, de 
completare a Serviciului de Asistenţă Socială, cu un compartiment care să aibă în vedere unele 
activităţi. După ce Direcţia de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului, le realizează, cum ar fi plasarea 
copiilor în regim de urgenţă sau alte forme de protecţie, să se ocupe ei de această activitate de 
consiliere şi sprijinire a copiilor care sunt abuzaţi, neglijaţi şi exploataţi. Aceasta este prima activitate 
mare, care o aduce acest proiect de hotărâre. A doua chestiune, se referă la schimbarea denumirii 
complexului, care era cunoscut şi aşa a fost trecut mulţi ani, în anumite acte, sub denumirea de 
Complex de Servicii Comunitare. După cum ştiţi, la toate centrele de plasament, în Consiliile 
consultative, noi trebuie să avem un reprezentant al Consiliului Judeţean, un reprezentant al 
Consiliului Local pe raza căruia se află centru şi doi reprezentanţi ai beneficiarilor, ai copiilor care se 
află în aceste centre. Deoarece beneficiarii care au fost reprezentaţi, au plecat din centru, trebuie să 
propunem alte două persoane. Noi avem făcute propunerile pentru cei doi beneficiari de la centru.
Domnul dir. ex. Amzoi Nicolae: Sunt trecute în buletinul de vot.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Aceşti beneficiari trebuie să fie din cadrul centrului. 
Propunerile pentru beneficiari sunt: Banu Maria, Conţiu Aneta şi Reţeanu Simona-reprezentant din 
partea Asociaţiei Diabeticilor Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Componenţa Consiliului Consultativ este următoare: dl. 
Segărcean Petru – reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin; dl. Popa Virgil – reprezentant 
al D.G.A.S.P.C Caraş-Severin; dl. Erwin Ţigla – reprezentant al Fundaţiei „Sfântul Vincenţiu de Paul, 
Reşiţa – Graz; dl. Zgardan Mioara  -reprezentant al Consiliului Local  al municipiului Reşiţa; d-na 
Banu Maria – reprezentant al beneficiarilor Complexului de Servicii Sociale Comunitare destinat 
Protecţiei Copilului Reşiţa; d-na Conţiu Aneta - reprezentant al beneficiarilor Complexului de Servicii 
Sociale Comunitare destinat Protecţiei Copilului Reşiţa; d-na Reţeanu Simona –reprezentant din 
partea Asociaţiei Diabeticilor Caraş-Severin. Pentru cei 3, se fac buletinele de vot. În acest fel, noi 
am parcurs cele 7 proiecte care implică vot. Până se fac buletinele de vot, să discutăm celelalte 
puncte de pe ordinea de zi.
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*

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotararea Consiliului Judeţean nr. 74/26.08.2004 
privind numirea Consiliului de Administraţie şi a Comisiei de Cenzori la ADECS.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Potrivit art.23 din Statutul Agenţiei de Dezvoltare Economico-
Socială Caraş-Severin, aprobat prin Hotararea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.8/1995, 
„Preşedintele Consiliului de administraţie este preşedintele Consiliului Judeţean în calitatea de şef al 
administraţiei publice judeţene”. Întrebări? Nu sunt.
 Supun la vot art.1 al hotărârii. Componenţa Consiliul de Administraţie prevăzută în anexa la 
Hotararea Consiliului Judeţean nr. 74/26.02.2004 se modifică în sensul că se înlocuieşte domnul 
preşedinte Sorin Frunzăverde cu domnul Iosif Secăşan.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii judeţului Caraş-Severin cu judeţele Arad, 
Hunedoara şi Timiş din cadrul Regiunii de Dezvoltare Vest România, pentru realizarea proiectului 
„Achiziţionare echipamente specifice pentru îmbunătăţirea capacităţii şi calităţii sistemului de 
intervenţie în situaţii de urgenţă şi pentru acordarea asistenţei medicale de urgenţă şi a primului 
ajutor calificat.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Aici ar fi de spus următoarele lucruri: Dezvoltarea echilibrată a 
tuturor regiunilor ţării se va realiza printr-o abordare integrată, bazată pe combinare a investiţiilor 
publice în infrastructura locală, politici active de stimulare a activităţilor de afaceri şi sprijinirea 
valorificării resurselor locale, pe mai multe axe prioritare tematice, printre care cea privind 
îmbunătăţirea infrastructurii sociale regionale şi locale. Unul din domeniile de intervenţie ale acestei 
axe îl reprezintă îmbunătăţirea dotării cu echipamente a bazelor operaţionale pentru intervenţii în 
situaţii de urgenţă. Singurii solicitanţi eligibili pentru acest tip de proiecte sunt Consiliile Judeţene. 
Proiectul „Achiziţionare echipamente specifice pentru îmbunătăţirea capacităţii şi calităţii sistemului 
de intervenţie în situaţii de urgenţă pentru acordarea asistenţei medicale de urgenţă şi a primului 
ajutor calificat” propus de Inspectoratul General pentru Situaţii de Urgenţă răspunde foarte bine 
cerinţelor domeniului de intervenţie pe Programul Operaţional Regional, dar şi necesităţii ameliorării 
calităţii asistenţei de urgenţă. Pentru implementare, se va utiliza infrastructura deja existentă a 
Corpului Pompierilor Militari fiind necesară implicarea tuturor autorităţilor publice locale pentru 
realizarea unui minimum de siguranţă a fiecărui cetăţean indiferent de zona unde se află (urban sau 
rural). Nivelul contribuţiei comunitare (prin FEDER) pe acest tip de proiecte este de maximum 85% 
din costurile eligibile, la care se adaugă 13% din costurile eligibile contribuţie de la bugetul de stat, 
solicitanţilor revenindu-le doar o cotă de 2% din costurile eligibile. Valoarea estimată pentru 
realizarea proiectului în regiunea Vest (judeţele Arad, Caraş-Severin, Hunedoara şi Timiş) este de 
9.715.000 Euro. Prima condiţie în iniţierea proiectului, este aceea de semnare a unui acord de 

http://www.cjcs.ro/hotariri/procver7.htm (9 of 18) [10/11/2007 1:08:30 PM]



Hotarari

asociere, în forma menţionată în anexa la prezentul proiect de hotărâre. Deoarece, Consiliile 
Judeţene, Arad, Hunedoara şi Timiş au adoptat deja hotărâri de consiliu în acest sens, considerăm 
că judeţul Caraş-Severin nu poare rămâne în afara acestei iniţiative. Dacă aveţi întrebări? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă asocierea judeţului Caraş-Severin cu judeţele Arad, 
Hunedoara şi Timiş din cadrul Regiunii de Dezvoltare Vest pentru realizarea proiectului menţionat. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se împuterniceşte preşedintele Consiliului Judeţean pentru a semna 
acordul de asociere. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect de hotărâre privind încredinţarea activităţilor specifice lucrărilor de întreţinere a 
drumurilor pe timp de iarnă, unor consilii locale care dispun de mijloacele tehnice necesare.
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: În fiecare an aprobăm un asemenea proiect 
de hotărâre, întrucât societatea noastră de drumuri, nu poate să facă faţă la toate drumurile. Atunci, 
am căutat să ne asociem sau să încredinţăm această activitate unor consiliile locale, care dispun de 
utilaje necesare pentru asemenea activitate. Aveţi în tabel toate Consiliile locale care au asemenea 
utilaje în dotare şi care vor să facă. Avem acest contract pentru că noi trebuie să plătim aceste 
activităţii, la Consiliile locale respective.
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Să înţelegem noi, că ceea ce nu este prins în acest tabel, 
este în grija…
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Este în grija societăţii noastre de „Drumuri şi 
Poduri”.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă mai sunt întrebări? Nu mai sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă încredinţarea activităţilor specifice lucrărilor de întreţinere 
a drumurilor pe timp de iarnă, în perioada decembrie 2006 – aprilie 2007, consiliilor locale prevăzute 
în anexa nr.1
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Consiliul Judeţean Caraş-Severin va încheia contractul de prestări 
servicii cu consiliile locale prevăzute în anexa nr.1.
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Se aprobă contractul-cadru. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.15/24.02.2006 privind 
aprobarea organigramei, a statelor de funcţii, a Regulamentului –cadru de organizare şi funcţionare 
şi a fişelor de evaluare a posturilor la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnule vicepreşedinte? 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Vreau să vă spun, că în conformitate cu avizul 
nr.8454/CL/05.05.2006 Agenţia Naţională a Funcţionarilor Publici Bucureşti a aprobat organizarea 
unui concurs pentru ocuparea a două funcţii publice. Întrucât nu au fost candidaţi pentru aceste 
funcţii publice, se cere transformarea acestor funcţii din consilier juridic clasa I, grad asistent, 
treapta 3 de salarizare, în  consilier juridic clasa I grad debutant. De asemenea, tot prin acest 
proiect se cere majorarea numărului de posturi de asistenţi maternali, cu 80 de posturi. La 
momentul actual, avem în jur de 500 de copii asistaţi şi mai este nevoie de asistenţi maternali, 
întrucât sunt foarte  mulţi copii abandonaţi.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Deci se face o transformare „de la...la…”. Aceasta ne 
garantează că va veni cineva pe postul acesta?
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Pentru debutanţi, sunt foarte mulţi absolvenţi 
şi sperăm să vină.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se modifică anexele la Hotararea Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
nr.15/24.02.2006. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Anexele nr.1, 2a şi nr.2b fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.
 

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.104/2004 privind 
înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin cu 
modificările şi completările ulterioare.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul vicepreşedinte şi doamna Blejan Ana ne vor face o 
scurtă prezentare.
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: În acest proiect, se cere crearea unui post în 
cadrul Biroului Complex Cultural şi Sportiv. Ştim cu toţi, că suntem în lucrări cu Sala Polivalentă şi cu 
Palatul Culturii din Reşiţa, unde Consiliul Judeţean a investit foarte mulţi bani şi avem nevoie de un 
om care se pricepe şi care să urmărească activitatea lucrărilor în aceste două complexe. Pentru 
aceasta ne-am gândit să găsim un post de şef birou complex, deci apare numai o persoană nouă, 
restul sunt din cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-
Severin. Să avem un om pe care să-l putem trage oricând la răspundere pentru activitatea care se 
desfăşoară la aceste două complexe mari. De sala de şedinţe a Consiliului Judeţean se ocupă 
domnul Buşu Corneliu. Aici trebuie să avem om care se pricepe şi la sport, pentru Sala Polivalentă. 
În acest proiect, conform Legii nr.402/2006 privind prevenirea accidentelor şi organizarea activităţii 
de salvare, este obligatoriu să înfiinţăm un compartiment de Salvaspeo, în cadrul Serviciului 
Salvamont şi Dispecerat Dezastre. Este obligatoriu să încadrăm personal pentru acest compartiment 
Salvaspeo. Trebuie să găsim oameni calificaţi, oameni autorizaţi pentru compartimentul respectiv.
 Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Se suplimentează cu 3 posturi, două posturi la Compartimentul 
Salvaspeo, care  trebuie să aibă autorizaţiile de specific, pentru acţiunile de salvare şi prevenire a 
accidentelor din mediul subteran speologic, unde se află peşteri, avene sau care pot pune în pericol 
viaţa turiştilor de acolo. Iar, omul care ocupă acest post, de şef birou, al nou înfiinţatului Complex 
Cultural şi Sportiv din cadrul Serviciului de Administrare, poate să supravegheze şi să-l 
responsabilizăm asupra executării lucrărilor de la Sala Polivalentă şi de la Palatul Cultural, acolo 
unde Consiliul Judeţean alocă sume importante. Având în vedere modificarea structurii 
organizatorice, se impune şi modificarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al instituţiei. 
Funcţiile publice respective se vor ocupa prin concurs. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă Regulamentul de organizare şi funcţionare al Direcţiei de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin, conform anexei nr.1 la prezenta 
hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se aprobă organigrama Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a judeţului Caraş-Severin. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Se aprobă statul de funcţii pentru funcţiile publice din cadrul Direcţiei 
de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt.
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Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Se aprobă statul de funcţii pentru funcţiile contractuale. Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.9 al hotărârii. Vedeţi că acolo, sunt nişte comentarii, prin care se specifică ceea ce 
trebuie să se întâmple în următoarele 30 de zile şi faptul că, directorul executiv al Direcţiei de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin, va prezenta o informare despre 
cele precizate în acest articol, în şedinţa Consiliului Judeţean din luna februarie 2007.
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Analiza activităţii de protecţie civilă a Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă „Semenic” al 
judeţului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Aveţi în mapă informarea, care este întocmită de domnul Vasile 
Tomoioagă, inspector şef. Dacă aveţi întrebări? Nu sunt. Înseamnă că a fost bine întocmită.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei judeţene pe linia pregătirii 
economiei naţionale şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă sunt întrebări? Nu sunt.

*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume:
19.Informare cu privire la participarea domnului consilier judeţean Rotaru Daniel, din partea 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în cadrul unei delegaţii a Asociaţiei „Caraş-Severin – Franţa”, la 
Caen, în perioada 12-19.11.2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Întrebări? Nu sunt.
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*
Se trece la discutarea proiectului de hotărâre introdus în procedură de urgenţă şi anume:
Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de venit pe 
categorii de meserii pentru anul 2007, stabilite de către Direcţia Generală a Finanţelor Publice Caraş-
Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Aveţi expunerea de motive.
Domnul dir. ex. Amzoi Nicolae: Potrivit art.49 din Codul Fiscal,  normele anuale de venituri se 
stabilesc de către direcţiile generale ale finanţelor publice. La stabilirea normelor de venituri, trebuie 
avizul Consiliilor Judeţene. Noi am primit normele de la Direcţia Generală a Finanţelor. L-am primit în 
data de 22, de aceea nu vi l-am pus în mapă. A trebuit să-l punem în procedură de urgenţă, pentru 
că până la 1 ianuarie 2007 trebuie avizate de Consiliul Judeţean. Sunt cele stabilite de director şi 
este un aviz consultativ, care trebuie să îl dăm, dar de care, nu trebuie să ţină cont  în mod 
obligatoriu cont. Şi anul trecut, am avut dat avizul prin hotărâre.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Au fost indexate cu 4,11%, exact procentul de inflaţie.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Cât plătesc eu pentru Dacia 1300?
Domnul dir. ex. Amzoi Nicolae:  Nu se referă la aceasta.
Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Dacă domnul director executiv nu are nevoie de aviz, de 
să îl dăm? Nu este bună interpretarea. Este clar, nu este legal.
Domnul dir. ex. Amzoi Nicolae: Cu avizul.
Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Să fie clar. Acela este numit şi noi suntem aleşi.
Domnul dir. ex. Amzoi Nicolae: Este consultativ.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Este obligatoriu de cerut, dar nu este obligatoriu să se 
ţină seama, dar dvs. puteţi să faceţi propuneri.
Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Noi putem să acceptăm sau nu. Nu este bine făcut. Nici 
cum, nu ne trage la răspundere. Sunt lucruri paralele. 
Domnul consilier Segărcean Petru: M-am uitat la fiecare activitate şi sunt 163 de poziţii. Indiferent 
că vând mărţişoare, că vând peşte sau pescuiesc, trebuie să dea 3.000 de euro. De exemplu, uitaţi-
vă la poziţia 25 „Confecţionare şi/sau comercializare gablonţuri, mărţişoare şi felicitări”, sunt 36 de 
milioane. De câtre ori vinde acesta pe an mărţişoare?  Acesta nu câştigă nici 10 milioane. El dacă 
este corect şi cinstit şi se declară ca persoană fizică autorizată, trebuie să plătească la finanţe 36 de 
milioane, ori face, ori nu face, dacă este cinstit. Părerea mea este că, cu aceste taxe, impozite, noi 
încurajăm necorectitudinea şi nedeclararea activităţilor independente, de către micii meseriaşi. Sunt 
foarte diverse. Să întrebăm pe un domn fotograf de aici. El trebuie să dea, ca persoană fizică 
autorizată 1.000 de euro la finanţe, deoarece apare ca activitate de fotografiere.
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Să lăsăm pe domnul director Buda Dorin, să 
ne explice.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Cum am spus şi mai înainte, sunt aceleaşi norme de venit, care au 
fost şi acum 2 ani şi anul trecut, doar corectate cu indicele de inflaţie. Aceasta am votat şi acum 2 
ani şi acum 3 ani. Mai mult de atât, fiecare individ, fotograf sau ce este, are dreptul să hotărască 
dacă se duce pe normele de venit pe care noi le aprobăm azi sau poate merge pe evidenţa 
contabilă. Să demonstreze cât face, cum face şi să-i fie impuşi în baza evidenţei care o prezintă. 
Normele sunt facultative şi orice persoană fizică autorizată poate să ia în calcul normele de venit sau 
in calcul evidenţa contabilă. Nu au fost în nici un an vociferări vis-a-vis de aceste norme. Acolo unde 
a fost cazul şi respectivul care a vândut mărţişoare, a venit şi a spus câte mărţişoare a vândut şi a 
mers pe evidenţa contabilă. Fotografului, care a făcut sute şi mii de fotografii, i-a convenit să 
plătească după norme.
Domnul consilier Pascu Gheorghe: Acestea rămân aşa.
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Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Nu, domnule. Cum să rămână aşa?
Domnul consilier Pascu Gheorghe: Astea rămân permanent.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Bine. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se avizează normele anuale de venit, pe categorii de meserii pentru 
anul 2007. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 1 vot „împotrivă” al domnului 
consilier Cotarcea Haralambie.
Se aprobă.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.
 
Se trece la vot în ordinea înscrisă pe tabel.

*
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Revenim la ordinea de zi.
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi:
5.Proiect de hotărâre privind numirea domnului Roşeţi Ianăş în funcţia de director executiv al 
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin.
Pe buletinul de vot a fost înscris 1 candidat şi anume: domnul Roşeţi Ianăş.
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-a constatat următorul rezultat: domnul Roşeţi Ianăş a obţinut 26 voturi „pentru” şi 
1 vot  „împotrivă”. 
          Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu:  La votul secret se procedează potrivit 
regulamentului.

*
          Se trece la punctul 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea nr.78/2004 privind numirea 
reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliile de Administraţie al unităţilor de 
învăţământ special din judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe buletinul de vot a fost înscris 1 candidat şi anume: domnul 
Grindeanu Nicolae.
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-a constatat următorul rezultat: domnul Grindeanu Nicolae a obţinut 27 voturi 
„pentru” şi nici un vot  „împotrivă”. 

*
Se trece la punctul 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre de modificare a art.1 al Hotărârii nr.25/26.01.2005 privind desemnarea unui 
reprezentant în Consiliul de Administraţie al Teatrului „G.A. Petculescu” Reşiţa.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe buletinul de vot a fost înscris 1 candidat şi anume: domnul 
Barna Iosif.
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-a constatat următorul rezultat: domnul Barna Iosif a obţinut 27 voturi  „pentru” şi 
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nici un vot  „împotrivă”. 
*

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.50/04.04.2003 privind organizarea Comisiei de 
evaluare şi selecţionare a asociaţiilor, fundaţiilor sau organizaţiilor neguvernamentale fără scop 
lucrativ care iniţiază şi organizează programe şi proiecte culturale şi care pot primi subvenţii de la 
bugetul Consiliului Judeţean.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe buletinul de vot a fost înscris 1 candidat şi anume: domnul 
Iosif Secăşan .
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-a constatat următorul rezultat: domnul Iosif Secăşan  a obţinut 27 voturi „pentru” şi 
nici un vot  „împotrivă”. 

*
Se trece la punctul 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre de modificare a art.2 al Hotărârii nr.64/12.05.2005 privind aprobarea Acordului 
de parteneriat dintre Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Confederaţia patronală UGIR – 1903.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe buletinul de vot a fost înscris 1 candidat şi anume: domnul 
Iosif Secăşan .
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-a constatat următorul rezultat: domnul Iosif Secăşan  a obţinut 27 voturi „pentru” şi 
nici un vot  „împotrivă”. 

*
Se trece la punctul 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind numirea unui delegat al Consiliului Judeţean în Comisia de analiză a 
contestaţiilor privind recrutarea-încorporarea, constituită la nivelul judeţului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe buletinul de vot a fost înscris 1 candidat şi anume: domnul 
Iacob Sorin Ştefan.
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-a constatat următorul rezultat: domnul Iacob Sorin Ştefan  a obţinut 21 voturi 
„pentru” şi 6 voturi  „împotrivă”. 

*
Se trece la punctul 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.123/21.09.2005 privind organizarea şi funcţionarea Complexului de Servicii Destinat 
Protecţiei Copilului Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe buletinul de vot au fost înscrişi 3 candidaţi şi anume: 
doamna Banu Maria, doamna Conţiu Aneta şi doamna Reţeanu Simona.
Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor.
Cu acest prilej s-au constatat următoarele rezultate: doamna Banu Maria  a obţinut 26 voturi 
„pentru” şi 1 vot  „împotrivă”, doamna Conţiu Aneta a obţinut 25 voturi „pentru” şi 2 voturi 
„împotrivă”, doamna Reţeanu Simona a obţinut 25 voturi „pentru” şi 2 voturi „împotrivă”.
Domnul consilier Pascu Gheorghe: Nu votăm hotărârea în ansamblu?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: În regulament spune că nu se votează.

*
Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume:
20.Întrebări. Interpelări. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Îmi pare rău că nu mai este nici un reprezentant al 
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Instituţiei Prefectului în sală.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Este domnul subprefect Sereş Albert.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Da? Îmi pare bine, că este domnul subprefect Sereş aici. 
Eu fac parte din Consiliul consultativ la Centrul de Plasament  pentru Copiii cu Dizabilităţi „Sfânta 
Maria” Reşiţa, ca reprezentant din partea Consiliului Judeţean. Din partea primăriei municipiului 
Reşiţa a făcut parte ca reprezentant, o fată, care acum este consilier la domnul primar Spătaru. A 
luat-o de acolo şi acum este consilier la primăria municipiului Reşiţa, iar în locul ei a venit alta. Eu nu 
le-am văzut ochii, în cadrul acestui organism. Noi aici ne străduim să punem oameni serioşi în astfel 
de organisme, cum sunt domnul Barna Iosif, domnul Grindeanu Nicolae şi nişte neisprăviţi nu vin 
acolo, unde sunt reprezentanţi. Dacă puteţi dvs. să vorbiţi cu ei, că aveţi puterea acesta, că noi nu 
avem.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă mulţumesc, domnule consilier.
Domnul consilier Miculescu Vasile: Domnule preşedinte, domnilor consilieri, în ultimele 3 şedinţe 
de Consiliu, ca urmare a proiectelor aprobate, noi ne-am asociat, 4 judeţe şi cu o zonă 
transfrontalieră. Haideţi să facem o propunere şi să luăm nişte bani. Să transformăm staţiunea Băile 
Herculane dintr-o staţiune de vară, într-o staţiune montană de iarnă. Eu v-am căutat să discut cu 
dumneavoastră despre acest lucru, dar eraţi în concediu, că poate era mai bine ca această 
propunere să vină din partea dvs. Cred că nici o staţiune din România, nu are accesul şi spre calea 
ferată şi spre şosea, cum are staţiunea Băile Herculane, iar Aeroportul din Caransebeş ar putea fi 
revitalizat şi chiar  Dunărea ar putea fi un ajutor în vederea turismului. Un asemenea mediu ionizat, 
cred că niciunde nu se găseşte ca la Băile Herculane. În acest sens, ar fi bine să găsească Consiliul 
Local Băile Herculane o locaţie spre Bogâltin sau Baia de Aramă şi cu telecabine se poate ajunge la 
Domogled. Eu zic, că ar fi un lucru extraordinar pentru economia judeţului, dacă s-ar putea realiza 
acest lucru, aşa cum şi domnul ministru Sorin Frunzăverde a reuşit să facă transcărăşanul Slatina 
Timiş – Topleţ. Condiţiile şi serviciile care se găsesc la Băile Herculane le cunoaşteţi şi dvs., poate 
chiar mai bine ca mine.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Sunt dator să fac o vorbire despre acest lucru. Consiliul 
Judeţean poate să realizeze programe structurale şi anumite proiecte vis-a-vis de activităţi alpine, 
transport prin cablu, teleski, telegondolă. Avem un proiect pentru Muntele Mic şi Muntele Semenic. 
Patronul de la Societatea „PANGRAM”, ne-a donat un studiu de fezabilitate de transport - cablu şi 
pentru pârtii pe Muntele Semenic, în valoare de 15 mii de euro, împreună cu firme de specialitate 
din Austria şi Elveţia. Chestiunea aceasta, cu privire la sportul montan de iarnă, schi, snowboarding 
etc., a devenit interesantă şi atractivă pentru turism. Referitor la acest domeniu al sportului montan, 
un domn din Timişoara, pe care îl veţi cunoaşte atunci când va crede dânsul de cuviinţă, o să 
înceapă investiţiile şi a făcut o societate împreună cu alţi domni din ţară, interesaţi de sportul de 
iarnă. Pentru început, se doreşte să înceapă lucrările cu circa 16 milioane de euro, urmând să mai 
investească 100 de milioane de euro. Ca şi în Dolomiţi, pârtiile vor fi sus şi accesul spre acest platou 
al Ţarcului, să fie cu pornire de la telescaunul de pe Muntele Mic, cu pornire de la Râul Rece, Rusca 
şi Poiana Mărului. Noi, Consiliul Judeţean, în momentul în care dorim să intrăm în parteneriat cu 
dumnealor, trebuie să creem accesul către zonele de telegondole sau să rezolvăm cu alimentarea cu 
apă, gaz, curent până la baza staţiunii, unde dumnealor vor face o pensiune. Deci avem o provocare 
în acest sens şi când va fi vremea, vom vedea în consiliu. Cred că amenajarea unei staţiuni montane 
pentru sporturile de iarnă, trebuie să se realizeze în urma unor studii serioase. De exemplu, una din 
cele mai populate staţiuni montane din ţară, Straja din Petroşani, are probleme din cauză că pârtiile 
sunt printre cabane, iar alte pârtii noi, nu se mai pot amenaja. De aceea, în acest sens, trebuie făcut 
un studiu, să se facă documentaţie cu privire la teren, amenajare urbanistică, pentru ca pârtiile să 
constituie elementele primordiale, pe lângă amenajarea unor cabane ospitaliere, acestea trebuie să 
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fie la bază. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, doamnă consilier, domnilor consilieri, 
vreau să spun câteva cuvinte despre activitatea grupului de consilieri PSD, în cadrul Consiliului 
Judeţean. Considerăm că activitatea noastră, ca şi consilieri judeţeni, a fost îndreptată către 
cetăţeni, am fost pentru aprobarea proiectelor care au venit în sprijinul cetăţenilor şi majoritatea 
hotărârilor Consiliului Judeţean au fost hotărâri care au fost în interesele cetăţenilor. Grupul de 
consilieri PSD felicită pe toţi colegii care au avut această atitudine. Dacă eu personal sau poate unul 
din colegii noştri a venit cu o atitudine mai critică, a fost critică din raţiunea de a face lucrurile cât 
mai bine.. Dacă prin ieşirile noastre la bară, am deranjat pe cineva, ne cerem scuze. În prag de an 
nou, noi vă dorim cele mai cele mai sincere sentimente, domnului preşedinte Iosif Secăşan, 
domnului vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică, domnului Ion Imbrescu secretar al judeţului, 
domnului subprefect Sereş Petru, tuturor consilierilor judeţeni şi sperăm ca anul 2007, să ne 
găsească la fel de uniţi ca în anul 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Şi din partea noastră, a domnului vicepreşedinte, a domnului 
secretar al judeţului, al instituţiilor din subordinea Consiliului Judeţean, vă mulţumesc pentru felul 
cum am colaborat în această structură administrativă şi vă transmitem toate urările de bine în noul 
an european, cu începuturi foarte bune şi promiţătoare.
 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.
 
 

         P R E Ş E D I N T E,                                                 SECRETARUL JUDEŢULUI,
 

        dr. med. Iosif Secăşan                                                dr. jr.  Ion Imbrescu
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